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PROTOKÓŁ NR 11/2019 ZARZĄDU POWIATU ALEKSANDROWSKIEGO 

BO.Bz.0022.4.2019 

PROTOKÓŁ NR  11/2019 

posiedzenia Zarządu Powiatu Aleksandrowskiego 

w dniu 30 stycznia 2019 r. 

 

1. Otwarcie posiedzenia. 

2. Stwierdzenie quorum. 

3. Przyjęcie protokołu. 

4. Przyjęcie porządku posiedzenia. 

5. Tematy: 

5.1. Projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie przyjęcia sprawozdania Starosty Aleksandrowskiego 

z działalności Komisji Bezpieczeństwa i Porządku za 2018 rok. 

5.2. Projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie przyjęcia sprawozdania Starosty z wykonania uchwał 

Rady Powiatu Aleksandrowskiego podjętych na II sesji. 

5.3. Projekt uchwały Zarządu Powiatu w sprawie ogłoszenia naboru kandydatów na członków 

komisji konkursowych do spraw wyboru ofert w otwartych konkursach ofert na realizację zadań 

publicznych powiatu aleksandrowskiego w roku 2019 w zakresie: kultury i ochrony dziedzictwa 

narodowego oraz kultury fizycznej i turystyki. 

5.4. Projekt umowy z Fundacją Orły Sportu z siedzibą w Pucku o przyznaniu dofinansowania  

w ramach projektu Lokalny Animator Sportu. 

5.5. Projekt decyzji Zarządu Powiatu o nieodpłatnym oddaniu nieruchomości położonej  

w Gminie Koneck, obręb Straszewo, w trwały zarząd Zarządowi Dróg Powiatowych  

w Aleksandrowie Kujawskim, z przeznaczeniem nieruchomości na drogi powiatowe. 

5.6. Wniosek Dyrektora Placówki Socjalizacyjnej w Aleksandrowie Kujawskim o wyrażenie zgody 

na dokonanie zmian w regulaminie wynagradzania pracowników placówki w zakresie 

przyznawania pracownikom  dodatku w wysokości 500 zł w okresie 6 miesięcy poprzedzających 

termin odejścia ich na emeryturę. 

6. Sprawy różne. 

7. Inne sprawy wniesione przez członków Zarządu Powiatu. 

8. Zamknięcie posiedzenia. 

 

 

Ad 1. 

Pani Lidia Zwierzchowska Starosta Aleksandrowski – otwieram posiedzenie Zarządu Powiatu 

Aleksandrowskiego. Witam  Członkinię Zarządu Powiatu panią Małgorzatę Wdowczyk, 

Wicestarostę Aleksandrowskiego pana Adama Potaczek, Skarbnika Powiatu panią Dorotę 

Sobierajską i Sekretarza Powiatu pana Piotra Marciniaka.  

Posiedzenie Zarządu Powiatu zostało otwarte o godzinie 8:30. 

 

 

Ad 2. 

Pan Lidia Zwierzchowska – stwierdzam quorum. W posiedzeniu uczestniczy troje członków 

Zarządu Powiatu. Posiedzenie jest prawomocne i Zarząd może podejmować uchwały.  

Lista obecności stanowi załącznik do protokołu.  
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Ad 3. 

Pani Lidia Zwierzchowska – proponuję przyjąć bez czytania protokół nr 10/2019 posiedzenia 

Zarządu Powiatu z dnia 24 stycznia 2019 r. 

Czy są uwagi, propozycje zmian, czy uzupełnień do przedłożonego protokołu nr 10/2019   

posiedzenia Zarządu Powiatu z dnia 24 stycznia 2019 r.? Nie widzę. Proponuję przyjąć go bez 

czytania. Kto jest za? Dziękuję. 

 

Przebieg głosowania:  Za – 3, Przeciw – nie było, Wstrzymujących się – nie było. Jednogłośnie.  

 

Członkowie Zarządu Powiatu, w wyniku głosowania przyjęli protokół nr 10/2019 posiedzenia 

Zarządu Powiatu z dnia 24 stycznia 2019 r. 

 

 

Ad 4. 

Pani Lidia Zwierzchowska – przechodzimy do proponowanego porządku dzisiejszego 

posiedzenia.  

Wnoszę o rozszerzenie porządku o punkt: 

5.6. Wniosek Dyrektora Placówki Socjalizacyjnej w Aleksandrowie Kujawskim o wyrażenie zgody 

na dokonanie zmian w regulaminie wynagradzania pracowników placówki w zakresie 

przyznawania pracownikom  dodatku w wysokości 500 zł w okresie 6 miesięcy poprzedzających 

termin odejścia ich na emeryturę. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

Przebieg głosowania: Za – 3, Przeciw – nie było, Wstrzymujących się – nie było. Jednogłośnie. 

 

Czy są inne wnioski o zmianę porządku posiedzenia? Nie widzę.  

 

Przechodzimy do realizacji dzisiejszego porządku posiedzenia. 

 

Porządek posiedzenia Zarządu Powiatu, stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

Ad 5.1. Projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie przyjęcia sprawozdania Starosty 

Aleksandrowskiego z działalności Komisji Bezpieczeństwa i Porządku za 2018 rok. 

 

Pani Lidia Zwierzchowska – przechodzimy do punktu 5.1. Projekt uchwały Rady Powiatu  

w sprawie przyjęcia sprawozdania Starosty Aleksandrowskiego z działalności Komisji 

Bezpieczeństwa i Porządku za 2018 rok. 

Zgodnie z art. 38b ust. 3 ustawy o samorządzie powiatowym, nie później niż do końca stycznia 

następnego roku kalendarzowego Starosta składa Radzie Powiatu sprawozdanie z działalności 

Komisji Bezpieczeństwa i Porządku za rok ubiegły. W związku z tym, sporządzone zostało 

sprawozdanie  z działalności Komisji Bezpieczeństwa i Porządku za rok 2018, które przekazane 

zostanie Radzie Powiatu. 
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Czy są pytania, uwagi? Nie widzę. Proponuję zaakceptować projekt uchwały Rady Powiatu  

w sprawie przyjęcia sprawozdania Starosty Aleksandrowskiego z działalności Komisji 

Bezpieczeństwa i Porządku za 2018 rok i wnieść pod obrady Rady Powiatu. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu, zaakceptował projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie przyjęcia sprawozdania 

Starosty Aleksandrowskiego z działalności Komisji Bezpieczeństwa i Porządku za 2018 rok  

i postanowił wnieść pod obrady Rady Powiatu. 

 

 

Przebieg głosowania: Za – 3, Przeciw – nie było, Wstrzymujących się – nie było. Jednogłośnie. 

 

 

Pismo Naczelnika Wydziału Zarządzania Kryzysowego i Spraw Obronnych z dnia 24 stycznia  

2019 r. znak: WZ.0025.1.2019 wraz z projektem uchwały Rady Powiatu w sprawie przyjęcia 

sprawozdania Starosty Aleksandrowskiego z działalności Komisji Bezpieczeństwa i Porządku  

za 2018 rok, stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

Ad 5.2. Projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie przyjęcia sprawozdania Starosty  

z wykonania uchwał Rady Powiatu Aleksandrowskiego podjętych na II sesji. 

 

Pani Lidia Zwierzchowska – przechodzimy do punktu 5.2. Projekt uchwały Rady Powiatu  

w sprawie przyjęcia sprawozdania Starosty z wykonania uchwał Rady Powiatu Aleksandrowskiego 

podjętych na II sesji. 

Czy są pytania, uwagi? Nie widzę. Proponuję zaakceptować projekt uchwały Rady Powiatu  

w sprawie przyjęcia sprawozdania Starosty z wykonania uchwał Rady Powiatu Aleksandrowskiego 

podjętych na II sesji i wnieść pod obrady Rady Powiatu. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu, zaakceptował projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie przyjęcia sprawozdania 

Starosty z wykonania uchwał Rady Powiatu Aleksandrowskiego podjętych na II sesji i postanowił 

wnieść pod obrady Rady Powiatu. 

 

Przebieg głosowania: Za – 3, Przeciw – nie było, Wstrzymujących się – nie było. Jednogłośnie. 

 

 

Projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie przyjęcia sprawozdania Starosty z wykonania uchwał 

Rady Powiatu Aleksandrowskiego podjętych na II sesji, stanowi załącznik do protokołu. 
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Ad 5.3. Projekt uchwały Zarządu Powiatu w sprawie ogłoszenia naboru kandydatów  

na członków komisji konkursowych do spraw wyboru ofert w otwartych konkursach ofert 

na realizację zadań publicznych powiatu aleksandrowskiego w roku 2019 w zakresie: 

kultury i ochrony dziedzictwa narodowego oraz kultury fizycznej i turystyki. 

 

Pani Lidia Zwierzchowska – przechodzimy do punktu 5.3. Projekt uchwały Zarządu Powiatu  

w sprawie ogłoszenia naboru kandydatów na członków komisji konkursowych do spraw wyboru 

ofert w otwartych konkursach ofert na realizację zadań publicznych powiatu aleksandrowskiego  

w roku 2019 w zakresie: kultury i ochrony dziedzictwa narodowego oraz kultury fizycznej  

i turystyki. 

Zgodnie z ustawą o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie organ administracji 

publicznej ogłaszający otwarty konkurs ofert powołuje komisję konkursową w celu opiniowania 

złożonych ofert. W skład komisji konkursowej powołanej przez organ jednostki samorządu 

terytorialnego wchodzą przedstawiciele organu wykonawczego, osoby wskazane przez organizacje 

pozarządowe lub podmioty wymienione w art. 3 ust. 3 ustawy, z wyłączeniem osób wskazanych 

przez organizacje pozarządowe lub podmioty wymienione w art. 3 ust. 3, biorące udział  

w konkursie. W związku z ogłoszeniem otwartych konkursów ofert na realizację zadań publicznych 

Powiatu Aleksandrowskiego w 2019 roku w zakresie kultury i ochrony dziedzictwa narodowego 

oraz kultury fizycznej, sportu i turystyki, należy podjąć uchwałę w sprawie ogłoszenia naboru 

członków komisji konkursowych do spraw wyboru ofert w przedmiotowych konkursach, 

reprezentujących organizacje pozarządowe lub podmioty, o których mowa w ustawie.  

Czy są pytania, uwagi? Nie widzę. Proponuję podjąć uchwałę w sprawie ogłoszenia naboru 

kandydatów na członków komisji konkursowych do spraw wyboru ofert w otwartych konkursach 

ofert na realizację zadań publicznych powiatu aleksandrowskiego w roku 2019 w zakresie: kultury  

i ochrony dziedzictwa narodowego oraz kultury fizycznej i turystyki. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu, podjął uchwałę w sprawie ogłoszenia naboru kandydatów na członków komisji 

konkursowych do spraw wyboru ofert w otwartych konkursach ofert na realizację zadań 

publicznych powiatu aleksandrowskiego w roku 2019 w zakresie: kultury i ochrony dziedzictwa 

narodowego oraz kultury fizycznej i turystyki. 

 

Przebieg głosowania: Za – 3, Przeciw – nie było, Wstrzymujących się – nie było. Jednogłośnie. 

 

 

Pismo Naczelnika Wydziału Polityki Społecznej i Promocji Powiatu z dnia 28 stycznia 2019 r. 

znak: PS.524.1.1.2019 wraz z projektem uchwały Zarządu Powiatu w sprawie ogłoszenia naboru 

kandydatów na członków komisji konkursowych do spraw wyboru ofert w otwartych konkursach 

ofert na realizację zadań publicznych powiatu aleksandrowskiego w roku 2019 w zakresie: kultury  

i ochrony dziedzictwa narodowego oraz kultury fizycznej i turystyki, stanowi załącznik do 

protokołu. 
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Ad 5.4. Projekt umowy z Fundacją Orły Sportu z siedzibą w Pucku o przyznaniu 

dofinansowania w ramach projektu Lokalny Animator Sportu. 

 

Pani Lidia Zwierzchowska – przechodzimy do punktu 5.4. Projekt umowy z Fundacją Orły Sportu 

z siedzibą w Pucku o przyznaniu dofinansowania w ramach projektu Lokalny Animator Sportu. 

 

Pani Dorota Sobierajska – Powiat Aleksandrowski od 2012 roku bierze udział w projekcie 

Lokalny Animator Sportu skierowanym do samorządów na terenie których powstały boiska 

wybudowane w ramach programu „Moje Boisko – Orlik”.  Ministerstwo Sportu i Turystyki  

za pośrednictwem Operatora Projektu tj. Fundacji Orły Sportu z siedzibą w Pucku przekazuje 

dofinansowanie umożliwiające zaangażowanie animatorów. Wniosek nasz o udzielenie 

dofinansowania został pozytywnie rozpatrzony.  

Podmioty zatrudniające animatorów otrzymują dofinansowanie w wysokości 1.200 zł miesięcznie 

na orlik przez okres od 1 marca 2019 r. do 30 listopada 2019r. 

 

Pani Lidia Zwierzchowska – czy są pytania, uwagi?  

 

Pani Małgorzata Wdowczyk – czy dotychczas przeprowadzane były kontrole, o których mowa  

w §6 umowy? 

 

Pan Adam Potaczek – nie wiem jak było, ale deklaruję, że w tym roku takie kontrole odbędą się. 

 

Pani Lidia Zwierzchowska – proponuję zawrzeć umowę z Fundacją Orły Sportu z siedzibą  

w Pucku o przyznaniu dofinansowania w ramach projektu Lokalny Animator Sportu. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu, postanowił zawrzeć umowę z Fundacją Orły Sportu z siedzibą w Pucku  

o przyznaniu dofinansowania w ramach projektu Lokalny Animator Sportu. 

 

Przebieg głosowania: Za – 3, Przeciw – nie było, Wstrzymujących się – nie było. Jednogłośnie. 

 

 

Pismo Naczelnika Wydziału Polityki Społecznej i Promocji Powiatu z dnia 28 stycznia 2019 r. 

znak: PS.4223.1.2019 wraz z projektem umowy z Fundacją Orły Sportu z siedzibą w Pucku  

o przyznaniu dofinansowania w ramach projektu Lokalny Animator Sportu, stanowi załącznik  

do protokołu. 
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Ad 5.5. Projekt decyzji Zarządu Powiatu o nieodpłatnym oddaniu nieruchomości położonej  

w Gminie Koneck, obręb Straszewo, w trwały zarząd Zarządowi Dróg Powiatowych  

w Aleksandrowie Kujawskim, z przeznaczeniem nieruchomości na drogi powiatowe. 

 

Pani Lidia Zwierzchowska – przechodzimy do punktu 5.5. Projekt decyzji Zarządu Powiatu  

o nieodpłatnym oddaniu nieruchomości położonej w Gminie Koneck, obręb Straszewo, w trwały 

zarząd Zarządowi Dróg Powiatowych w Aleksandrowie Kujawskim, z przeznaczeniem 

nieruchomości na drogi powiatowe. 

 

Pan Piotr Marciniak – w związku z decyzjami komunalizacyjnymi Wojewody Kujawsko -

Pomorskiego potwierdzającymi nabycie z mocy prawa przez Powiat Aleksandrowski z dniem  

1 stycznia 1999r. mienia Skarbu Państwa stanowiącego nieruchomości gruntowe zajęte pod drogi 

powiatowe, zaistniała konieczność uregulowania stanu prawnego przedmiotowych działek. 

Nieruchomości te stanowią drogi powiatowe położone w Gminie Koneck, obręb Straszewo. 

 

Pani Lidia Zwierzchowska – czy są pytania, uwagi? Nie widzę. Proponuję podjąć decyzję  

o nieodpłatnym oddaniu nieruchomości położonej w Gminie Koneck, obręb Straszewo, w trwały 

zarząd Zarządowi Dróg Powiatowych w Aleksandrowie Kujawskim, z przeznaczeniem 

nieruchomości na drogi powiatowe. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu, podjął decyzję o nieodpłatnym oddaniu nieruchomości położonej w Gminie 

Koneck, obręb Straszewo, w trwały zarząd Zarządowi Dróg Powiatowych w Aleksandrowie 

Kujawskim, z przeznaczeniem nieruchomości na drogi powiatowe. 

 

Przebieg głosowania: Za – 3, Przeciw – nie było, Wstrzymujących się – nie było. Jednogłośnie. 

 

 

Pismo Naczelnika Geodezji, Rolnictwa i Ochrony Środowiska z dnia 28 stycznia 2019 r. znak: 

GN.Gg.680.3.2019 wraz z projektem decyzji Zarządu Powiatu o nieodpłatnym oddaniu 

nieruchomości w trwały zarząd, stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

Ad 5.6. Wniosek Dyrektora Placówki Socjalizacyjnej w Aleksandrowie Kujawskim  

o wyrażenie zgody na dokonanie zmian w regulaminie wynagradzania pracowników 

placówki w zakresie przyznawania pracownikom  dodatku w wysokości 500 zł w okresie  

6 miesięcy poprzedzających termin odejścia ich na emeryturę. 

 

Pani Lidia Zwierzchowska – przechodzimy do punktu 5.6. Wniosek Dyrektora Placówki 

Socjalizacyjnej w Aleksandrowie Kujawskim o wyrażenie zgody na dokonanie zmian  

w regulaminie wynagradzania pracowników placówki w zakresie przyznawania pracownikom  

dodatku w wysokości 500 zł w okresie 6 miesięcy poprzedzających termin odejścia ich na 

emeryturę. 
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Dyrektor Placówki Socjalizacyjnej w Aleksandrowie Kujawskim zwraca się o wyrażenie zgody na 

dokonanie zmian w regulaminie wynagradzania pracowników placówki w zakresie przyznawania 

pracownikom  dodatku w wysokości 500 zł w okresie 6 miesięcy poprzedzających termin odejścia 

ich na emeryturę. Obecnie w placówce zatrudnionych jest 23 osoby, w tym w wieku 

przedemerytalnym, które mają 4 lata i mniej do emerytury jest 5 osób. Z tego pisma nie wynika,  

w którym roku osoby te deklarują przejście na emeryturę i jakie z tego tytułu będzie obciążenie dla 

budżetu jednostki w poszczególnych lata. Nie wiemy, czy dotyczy to również 2019 roku i czy 

zabezpieczone są środki w planie finansowym jednostki na ten cel.  

 

Pani Dorota Sobierajska – proponuję postawić warunek, że ma to się odbywać w ramach 

posiadanego planu finansowego placówki. 

 

Pani Małgorzata Wdowczyk – jestem za propozycją pani Skarbnik. 

 

Pani Lidia Zwierzchowska - proponuję wyrazić zgodę na dokonanie zmian w regulaminie 

wynagradzania pracowników placówki w zakresie przyznawania pracownikom  dodatku  

w wysokości 500 zł w okresie 6 miesięcy poprzedzających termin odejścia ich na emeryturę,  

w ramach posiadanego planu finansowego placówki. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu, na wniosek Dyrektora Placówki Socjalizacyjnej w Aleksandrowie Kujawskim, 

wyraził zgodę na dokonanie zmian w regulaminie wynagradzania pracowników placówki w zakresie 

przyznawania pracownikom  dodatku w wysokości 500 zł w okresie 6 miesięcy poprzedzających 

termin odejścia ich na emeryturę, w ramach posiadanego planu finansowego placówki. 

 

Przebieg głosowania: Za – 3, Przeciw – nie było, Wstrzymujących się – nie było. Jednogłośnie. 

 

 

Wniosek Dyrektora Placówki Socjalizacyjnej w Aleksandrowie Kujawskim z dnia 28 stycznia 

2019r. znak: Plac.Socj.0.07.070.6.2019 o wyrażenie zgody na dokonanie zmian w regulaminie 

wynagradzania pracowników placówki w zakresie przyznawania pracownikom  dodatku  

w wysokości 500 zł w okresie 6 miesięcy poprzedzających termin odejścia ich na emeryturę, 

stanowi załącznik do protokołu.  

 

Ad 6. Sprawy różne. 

 

Pani Lidia Zwierzchowska – przechodzimy do spraw różnych.   

 

Pan Piotr Marciniak - 11 stycznia 2018 roku została uchwalona ustawa o elektromobilności  

i paliwach alternatywnych. Nowe przepisy mają inspirować do rozwoju transportu nisko  

i zeroemisyjnego oraz zastosowania paliw ekologicznych. Ustawa nakłada na samorządy pewne 
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obowiązki m.in. w zakresie opracowania Strategii rozwoju elektromobilności. Dotyczy to 

powiatów, których liczba mieszkańców przekracza 50.000.  

Informuję, że do 4 lutego 2019 r. trwa nabór wniosków o dofinansowanie opracowania „Strategii 

rozwoju elektromobilności” ze środków Narodowego Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki 

Wodnej. W związku z tym, proponuję zlecić opracowanie takiego wniosku i złożenie go we 

wskazanym terminie. Wstępnie rozmawialiśmy z osobą, która zgodzi się opracować taki wniosek za 

kwotę 1.200 zł.  

 

Pani Dorota Sobierajska – czy dotyczy to samochodów używanych przez Starostwo Powiatowe, 

czy również przez powiatowe jednostki organizacyjne.  

 

Pan Piotr Marciniak - mówi się o dysponowaniu pojazdami przez samorządy i jednostki 

organizacyjne. Ustawodawca wprowadza wyłączenia, które dotyczą m.in. pojazdów zarządu dróg, 

straży, wojska. 

W ustawie tej są niejasne sformułowania. Ustawodawca precyzyjnie określił zadania dla gmin  

i miast oraz miast na prawach powiatu.  W innych przypadkach mówi się o jednostkach samorządu 

terytorialnego do 50.000 mieszkańców, czy powyżej 50.000 mieszkańców. 

Zobowiązano samorządy do analizy ekonomiczno – użytkowej przy wymianie floty.  

Większość gmin składa wnioski o dofinansowanie strategii.  

 

Pani Dorota Sobierajska – kto będzie opracowywał tę strategię. 

 

Pan Piotr Marciniak – trzeba wyłonić wykonawcę. Jeżeli dostaniemy dofinansowanie do strategii 

to prawdopodobnie nie będą to pieniądze wprowadzane do budżetu. Wyłonimy wykonawcę i on 

bezpośrednio będzie otrzymywał te pieniądze z funduszu, na wniosek Starostwa. Być może będzie 

można wnioskować o zaliczkę na opracowanie strategii.  

 

Pani Dorota Sobierajska – czy to oznacza, że my będziemy zawierać umowę z wykonawcą, który 

będzie bezpośrednio otrzymywał środki z funduszu?  

 

Pan Piotr Marciniak – tak przypuszczam, ta metoda już funkcjonuje np. przy utylizacji azbestu.  

 

Pani Dorota Sobierajska – zwracam uwagę, że w umowie zlecenia należy określić stawkę 

godzinową a nie ryczałtową. 

Ile będzie kosztowała strategia? Składamy wniosek i występujemy o dofinansowanie, czyli musimy 

określić jakąś kwotę.  

 

Pan Piotr Marciniak – Ministerstwo wyliczyło to rzędami wielkości powiatów, gmin. Jest pozycja 

do 50.000, powyżej 50.000, powyżej 100.000, powyżej 150.000. 

 

Pani Dorota Sobierajska – ile możemy dostać dofinansowania maksymalnie? 

 

Pan Piotr Marciniak – określone to jest pułapami. O ile pamiętam chyba ok. 50.000 tys. zł. 
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Pani Dorota Sobierajska – czyli nie procentowo tylko kwotowo określono wysokość 

dofinansowania. Czy wiadomo ile wyniesie koszt takiej strategii? 

 

Pan Piotr Marciniak – nikt tego jeszcze nie robił. 

 

Pani Dorota Sobierajska – do kiedy jest obowiązek opracowania strategii? 

 

Pan Piotr Marciniak – 2018r. miał być tym okresem, w którym obywatele państwa Polskiego będą 

przekonani o potrzebie  zrobienie rewolucji. W moim przekonaniu państwo nie zrobiło nic. Teraz 

kiedy wchodzą terminy określone w Unii Europejskiej zaczął się ruch.   

Ustawodawca na dzień 1 stycznia 2020 r. zobowiązał starostę do przedstawienia raportu o sposobie 

realizacji ustawy o elektromobilności. Nie określił jednak jak taki raport ma wyglądać. Myślę, że 

elementy tego raportu określi wdrażana strategia. 

 

Pani Lidia Zwierzchowska – na dzisiaj nie znamy wartości opracowania strategii, może to 

kosztować np. 100.000 zł. Część środków pokryje fundusz ochrony środowiska, część my. 

Załóżmy, że mamy już strategię i co dalej. Strategia ma pewne założenia, o czymś mówi. Jak to się 

przekłada na późniejsze nasze działania.  Starostwo Powiatowe posiada dwa samochody. Czy to jest 

nasza fola, czy również w jej skład wchodzą pojazdy jednostek organizacyjnych? 

 

Pan Piotr Marciniak – tak, poza pojazdami zarządu dróg powiatowych.  

W strategii musiałby być bilans wszystkich czynników powodujących emisję.  

Na samorządy nałożony został obowiązek przedkładania sprawozdań z podjętych działań, nie dając 

instrumentów do realizacji zadań.   

 

Pani Dorota Sobierajska – strategia będzie nakładała pewne obowiązki na samorząd do ich 

realizowania w poszczególnych latach. Co jeśli nie podołamy temu? 

 

Pan Piotr Marciniak – wydaje mi się, że na dzień dzisiejszy zadbajmy o to, żeby dostać 

dofinansowanie do opracowania tej strategii.  Być może, że termin wdrożenia tej strategii będzie 

przełożony lub uszczegółowiony przez ustawodawcę, podobnie jak przy transporcie zbiorowym. 

 

Pani Dorota Sobierajska – myślę, że decyzję powinniśmy podjąć albo w kierunku, że 

opracowujemy strategię, albo jej nie opracowujemy. Jeżeli wydamy pieniądze na opracowanie 

wniosku, złożymy wniosek o dofinansowanie, termin na składanie wniosków jest do 4 lutego br., to 

znając fundusz ochrony środowiska, w kwietniu te wnioski będą rozpatrzone i przyznana będzie 

promesa.   

 

Pan Piotr Marciniak – rozpatrzenie wniosków może się odbyć jeszcze wcześniej. Jednym  

z warunków przyznania dofinansowania jest potwierdzenie stworzenia strategii przez Radę 

Powiatu. Obecnie nie mamy wywołanej uchwały Rady Powiatu o akceptacji tworzenia strategii. 

Być może będzie trzeba ją wywołać już na etapie składania wniosku, na wezwanie NFOŚiGW. 

 

Pani Dorota Sobierajska – rada podejmuje uchwałę o przyjęciu strategii. 
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Pani Lidia Zwierzchowska – decyzję o złożeniu wniosku musimy podjąć dzisiaj, skoro termin 

naboru wniosków jest do 4 lutego.  

Pytam się dalej, co z naszą flotą, z naszymi samochodami, samochodami naszych jednostek? 

 

Pan Piotr Marciniak – zapis art. 35 ust. 1 ustawy brzmi tak: jednostka samorządu terytorialnego,  

z wyłączeniem gmin i powiatów, których liczba mieszkańców nie przekracza 50000, zapewnia, aby 

udział pojazdów elektrycznych we flocie użytkowanych pojazdów w obsługującym ją urzędzie był 

równy lub wyższy niż 30% liczby użytkowanych pojazdów. 

 

Pani Dorota Sobierajska – czy należy przez to rozumieć, że dotyczy ten zapis tylko samochodów 

Starostwa Powiatowego, urzędem obsługującym jest Starostwo. 

 

Pani Lidia Zwierzchowska – chcę zapytać o najważniejszą rzecz, czy my jesteśmy zobowiązani 

posiadać strategię, czy jesteśmy zobowiązani dostosować się do ustawy? Czy strategia jest 

ogniwem koniecznym? 

 

Pan Piotr Marciniak – moim zdaniem, zgodnie z obowiązującymi na tym etapie przepisami, tak. 

Czy coś się zmieni w tym zakresie, nie potrafię powiedzieć. Jest szereg wątpliwości, ustawa jest 

nieprecyzyjna.  

Wspomniałem już, że starosta sporządza raport. Przy jego tworzeniu będzie musiał oprzeć się  

o elementy wskazane w strategii. 

 

Pani Lidia Zwierzchowska – rozumiem, że w strategii mieścić się będzie flota urzędu, publiczny 

transport, edukacja i rozwój infrastruktury. 

 

Pani Małgorzata Wdowczyk – jeśli chodzi o ekologię to jestem za. 

 

Pani Dorota Sobierajska – czy pan jest pewny, że obowiązuje to nasz powiat? 

 

Pan Piotr Marciniak – jestem w tej chwili przekonany, że powinniśmy elementy tej ustawy 

wykonywać, w tym strategię. Czy za rok, za dwa to się nie zmieni tego nie jestem pewien.  

 

Pan Adam Potaczek – jestem za zleceniem sporządzenia wniosku o dofinansowanie strategii i go 

złożenia do funduszu ochrony środowiska. 

 

Pani Małgorzata Wdowczyk – ja również jestem za. 

 

Pani Lidia Zwierzchowska – po wysłuchaniu wyjaśnień pana Sekretarza, proponuję złożyć 

wniosek do Narodowego Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej o dofinansowanie 

„Strategii rozwoju elektromobilności” i zlecić jego sporządzenie za kwotę 1.200 zł.  

Kto jest za? Dziękuję. 
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Zarząd Powiatu, postanowił złożyć wniosek do Narodowego Funduszu Ochrony Środowiska  

i Gospodarki Wodnej o dofinansowanie „Strategii rozwoju elektromobilności” i zlecić jego 

sporządzenie za kwotę 1.200 zł.  

 

Przebieg głosowania: Za – 3, Przeciw – nie było, Wstrzymujących się – nie było. Jednogłośnie. 

 

 

Ad 7. Inne sprawy wniesione przez członków Zarządu Powiatu. 

 

Pani Lidia Zwierzchowska – przechodzimy do innych spraw wniesionych przez członków 

Zarządu.  

 

Pani Małgorzata Wdowczyk – pani Starosto, czy podejmowane są czynności mające na celu 

opracowanie nowego projektu uchwały Rady Powiatu w sprawie strefy ciszy na jeziorze Ostrowąs? 

 

Pan Adam Potaczek – rozmawiałem z przedstawicielem grupy mieszkańców, którzy domagają się 

wprowadzenia strefy ciszy na jeziorze Ostrowąs. Złożyli oni również pismo do Gminy 

Aleksandrów Kujawski w tej sprawie. My możemy tylko wywołać uchwałę w sprawie hałasu. Jeśli 

rada podejmie taką uchwałę to Wojewoda będzie się domagał badań. Nikt nie wie ile by kosztowały 

takie badania. Czekamy co odpowie im gmina. Można tylko ze względów bezpieczeństwa 

wprowadzić zakaz używania pojazdów spalinowych, bo na hałas nie możemy się powoływać.   

 

Pani Małgorzata Wdowczyk – strefy ciszy na jeziorach są wprowadzane. Nie wiem jakie są 

podawane podstawy prawne.  

 

Pan Piotr Marciniak – badanie akustyczne jest po pierwsze drogie, po drugie długotrwałe.  

 

Pani Małgorzata Wdowczyk – coraz więcej jednostek wprowadza strefy ciszy na jeziorach. 

 

Pan Adam Potaczek – możemy wywołać uchwałę w sprawie wprowadzenia na jeziorze Ostrowąs 

strefy ciszy, ale bez przeprowadzenia badań Wojewoda uchyli ją. 

 

Pani Małgorzata Wdowczyk – sprawdzałam są uchwały w sprawie wprowadzenia strefy ciszy na 

jeziorach, nie wiem jakie jest ich uzasadnienie, na co się powołują. Są to uchwały świeże, z roku 

2016, 2017.  

 

Pan Adam Potaczek – wczoraj odbyłem spotkanie z przedstawicielem mieszkańców, którzy 

wnioskują wprowadzenie strefy ciszy na jeziorze Ostrowąs. W rozmowie uczestniczył Naczelnik 

Wydziału Geodezji, Rolnictwa i Ochrony Środowiska pan Jacek Żbikowski. Czekamy jak zareaguje 

gmina. Bezpieczeństwo należy do gmin. W pobliżu jeziora musi być teren rekreacyjno – sportowy.  
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Ad 8. Zamknięcie posiedzenia. 

 

Pani Lidia Zwierzchowska – zamykam dzisiejsze posiedzenie Zarządu Powiatu.  Dziękuję  

za udział w posiedzeniu.  

Posiedzenie Zarządu Powiatu zamknięte zostało o godzinie 9:33. 

 

Protokołowała: Edyta Niedziałek  ........... 


